



当地酒店 4 ★
Local Hotel

6 4
天 晚

日本关西特色

📍 大阪 / 奈良 / 京都 / 神户

第1天 吉隆坡 / 大阪

机上用餐

集合于吉隆坡国际机场乘搭客机飞往大阪关西国际机场。

第2天 大阪 / 奈良 / 大阪

午 / 晚

早上抵达后，前往奈良。首先浏览**奈良公园**。奈良公园位于若草山山脚下，面积广阔，活泼友好的鹿在公园内随处可见，奈良公园因可以和鹿嬉戏而闻名。这里自然环境优越，寺庙建于未受破坏的树林之中，湖水中有乌龟和鲤鱼自在悠游。之后前往参观**东大寺(含门票)**。东大寺大佛殿是奈良大佛的所在地。大佛高度约15米，会感觉到远超出数字的气魄，定会为其压倒性的存在感而惊叹。过后返回大阪，游览位于大阪市中央区**大阪城公园**。公园里的大阪城天守阁是日本的国宝之一，也是大阪市的象征之一。大阪城公园里还包括漂亮的公园区域，四季不同的花园，河流和桥梁，可以在此感受大阪亮丽景色。

Hotel: Fujiya Osaka Hotel or similar (Local 4 stars hotel)

第3天 大阪 / 京都 / 大阪

早 / 午

早餐后，将前往京都**岚山观光地**。京都岚山因可欣赏到许多风光明媚的景色而成为热门观光景点。像是横跨于大堰川上的**渡月桥**；能令人陶醉于仙境氛围中的**岚山竹林小径**，都是很受欢迎的拍照打卡景点。之后，前往游览**伏见稻荷大社**。这里最出名的要数神社主殿后面密集的朱红色“千本鸟居”，是京都最具代表性的景观之一，红色牌坊和光鲜亮丽的朱红色牌坊密集地交织在一起，透过阳光的照射显得格外壮观迷人，视觉上颇为震撼。续后，前往世界文化遗产**清水寺(含门票)**。清水寺坐落于京都东面的一座小山上，从这里可以俯瞰京都全景。寺内由巨大立柱支撑的高台是日本最著名的形象之一，寺院建築氣勢宏偉，結構巧妙，木築成的木台為日本所罕有。位于清水寺外面的**二年坂三年坂**是极具京都风情的坡道，也是日本重要传统的建造物群保护地区。二年坂从北面的高台寺往南延伸至三年坂，一路连绵着保留了红壳格子和虫笼窗式的古老町家建筑，极具韵味。

Hotel: Fujiya Osaka Hotel or similar (Local 4 stars hotel)

第4天 大阪

早

早餐后，全天自由活动，尽情吃、玩、买、玩乐。

您可参与自费项目：前往著名“日本環球影城”。

(19000日元/每人，含门票和来回接送，最少8人参加)

Hotel: Fujiya Osaka Hotel or similar (Local 4 stars hotel)

第5天 大阪 / 神户 / 大阪

早

早餐后，将前往**神户**。神户，坐落在日本的兵库县，是一个充满活力和迷人魅力的旅游胜地。抵达后，前往**神户港**。神户港是日本最古老的港口之一，也是城市的标志性地标之一。你可以漫步在港口附近的散步道上，欣赏着壮观的海景。在此您可**远眺神户港塔**。神户塔于1963年修建，塔高108米，是神户市的象征性建筑。神户塔是世界上第一座以管状结构建造的观光塔。其独特的建筑结构，曾经荣获多项建筑相关大奖。续后，前往**南京町**。南京町是神户的一个小小但很热闹的地方，它是日本三大中华街之一。这里有很多凉亭、雕像，美食，还有各种春节活动，非常有特色。毕后，前往**神户北野异人馆**。神户北野异人馆是1868年神户港开港后形成的外国人居住区。位于可眺望大海的山丘之上，欧美风格的洋楼与传统的日式房屋混合交叉，呈现着风格独特的街道景观。之后，将前往**奥特莱斯购物城**自由购物，这里就聚集了许多日本国内外著名品牌专营店。

Hotel: N Gate Hotel or similar (Local 4 stars hotel)

第6天 大阪 / 吉隆坡

早餐盒 / 机上用餐

早餐后，送往机场乘搭班机返回吉隆坡。



神户北野异人馆
Kitano Ijinkan-Gai



神户港
Port of Kobe

- 倘若原定的景点不对外开放，将由其他景点取代
If a place of visit is closed to visitors, it will be replaced with an alternative
- 以上的景点先后顺序可根据具体的情况有所调整。
The itinerary are subject to the final discretion of the local land operator.

- 在主要节日，商业展览，旅游旺季期间，住宿酒店可能需要安排在另一个城市。
During major events / trade shows / peak season, accommodation may not be in the city mentioned.

行程特点 Highlights :



- 奈良公园- 日本最具历史底蕴和自然风光的地方之一
Nara Park- One of the most historical and natural place in Japan.
- 嵐山竹林小徑 - 感受和捕捉竹林之美, 适合放松身心, 回归自然。
Arashiyama Bamboo Groves – Capture some beautiful scenery, suitable for relaxing and returning to nature.
- 清水寺 - 拥有1200多年的历史, 京都标志性的世界遗产之一。
Kiyomizu Temple - With over 1200 years of history, one of the signature World Heritage sites in Kyoto.



- 神户港 - 日本最重要的工商业港口之一。
Port of Kobe – One of the biggest International trading ports in Japan.
- 神户北野异人馆 - 欧美风格的洋楼与传统的日式房屋混, 呈现着风格独特的街道景观。
Kitano Ijinkan-Gai – A mix of European style and traditional Japanese architecture buildings, presenting a unique street landscape.

特点美食 Meal Highlights:



**显示的图片仅作参考之用
Image is for illustration purposes only

- 日式涮涮锅 Japanese SHABU-SHABU
- 日式烧烤 Japan style BBQ
- 日式套餐 Japanese Cuisines

6 4
Days Nights

JAPAN KANSAI SPECIAL

📍 OSAKA / NARA / KYOTO / KOBE

DAY 1 KUALA LUMPUR / OSAKA

MOB

Assemble at Kuala Lumpur International Airport for your departure flight to Osaka, Japan.

DAY 2 OSAKA / NARA / OSAKA

L / D

Upon arrival, proceed to **Nara Park**. Nara Park is a massive park at the foot of Mt. Wakakusa full of very playful and friendly deer. The natural setting includes temples set in unspoiled woods and a lake full of turtles and carp. The temples and shrines of Nara are much older than the off-rebuilt buildings in Kyoto, and much more unique. Next, visit to **Todaiji Temple (include entrance ticket)**, the temple was constructed in 752 as the head temple of all provincial Buddhist temples of Japan. It has been designated as one of the Historic Monuments of Ancient Nara by the UNESCO World Heritage Convention. The massive building houses one of Japan's largest bronze statues of Buddha (15 meters tall). After this, proceed to **Osaka Castle Park** which is covers about two square kilometers with lots of green space, sport facilities, a multi-purpose arena. This is the amazingly beautiful park which surrounds the castle. This park is one of Osaka's most popular Hanami spots during the cherry blossom season.

Hotel: Fujiya Osaka Hotel or similar (Local 4 stars hotel)

DAY 3 OSAKA / KYOTO / OSAKA

B / L

After breakfast, proceed to **Arashiyama**. Arashiyama is the most important sightseeing district in Kyoto. It's filled with temples and shrines, but the star attraction is the famed **Arashiyama Bamboo Grove**. The **Togetsukyo Bridge** - "Moon Crossing Bridge" is the most iconic landmark. The bridge looks particularly attractive in combination with the forested mountainside in the background. You can capture some beautiful scenery at Bamboo Groves. The paths that cut through the bamboo groves make for a nice walk. Upon finished, visit to **Fushimi Inari Taisha**, is the most important of several thousands of shrines dedicated to Inari, the Shinto god of rice. Next, proceed to **Kiyomizu Temple** is a pillar-structured temple. Situated atop a small mountain on the east side of Kyoto, Kiyomizudera Temple offers a commanding view of the city. →

→ The temple's stage, supported by massive pillars, is one of the most famous images of Japan. Then will walking at **Ninenzaka and Sannenzaka** are Japanese traditional streets located in the historical district of Higashiyama in eastern Kyoto. These sloping streets are lined with historic Japanese-style buildings that typify Kyoto, even including many souvenir shops.

Hotel: Fujiya Osaka Hotel or similar (Local 4 stars hotel)

DAY 4 OSAKA

B

After breakfast, free at your own leisure.

You can join optional tour as itinerary below, Enjoy your day at **Universal Studios Japan**.

(JPY 19000/pax, include entrance ticket and transfer, minimum 8pax)

Hotel: Fujiya Osaka Hotel or similar (Local 4 stars hotel)

DAY 5 OSAKA / KOBE / OSAKA

B

After breakfast, proceed to **Kobe**. Located between the sea and the Rokko mountain range, Kobe is also considered one of Japan's most attractive cities. Upon arrival, proceed to **Kobe Port**. The Port of Kobe, locating at the foot of beautiful Rokko Mountains with view point full Park Way, can be called the port of the attractive sceneries. Since over 100years ago, Kobe Port has worked as the one of the oldest port. **The Kobe Port Tower** is a landmark in the Kobe port. It was designed by the Nikken Sekkei Company and it was completed in 1963, 108m high, that is designed as the outlook of Tsuzumi which is a Japanese drum, and it is the first tower built using a pipe lattice. Next, proceed to **Kobe Chinatown Nankin-machi**. It is a popular tourist attraction and shopping and dining district. They are packed with shops, restaurants and food stands that sell popular items such as steamed buns, ramen, tapioca drinks and various other Chinese dishes. Then, visit to **Kitano Ijinkan-Gai**. Kitano is located at the foot of Mount Rokko overlooking Kobe Port. When the port opened in 1868, the Kitano area became a foreign settlement and many Western-style houses were built. The town is an exotic mélange of Western-style and Eastern-style buildings. Upon finished, proceed to **Outlet**, a shopping experience in Japan for branded bargain.

Hotel: N Gate Hotel or similar (Local 4 stars hotel)

DAY 6 OSAKA / KUALA LUMPUR

Breakfast Box / MOB

After breakfast, proceed to airport for flight back to Kuala Lumpur.

联络方式 Contact :

价格 Price :

出发日期 Departure Date :